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Protokół nr III/24 z sesji Rady Powiatu Pszczyńskiego w dniu 19 czerwca 2024 r. 

Ad. 1 Otwarcie obrad i stwierdzenie wymaganego kworum. 

Obrady III sesji Rady Powiatu Pszczyńskiego VII kadencji otworzył o godz. 1300 

Przewodniczący Rady Powiatu Pszczyńskiego Paweł Sadza. Następnie powitał 

wszystkich radnych (zał. nr 1 do prot.  – lista obecności radnych) oraz wszystkie 

osoby obecne w sali narad, kierowników, dyrektorów, naczelników, prezesów spółek, 

a także osoby, które uczestniczą w transmisji dzisiejszej sesji (zał. nr 2 do prot. – 

lista obecności gości). Kolejno poinformował, iż zgodnie z par. 18 ust. 2a Statutu 

Powiatu obrady Rady są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk. Z kolei przebieg sesji zostanie zarejestrowany 

na karcie CF (compact flash), nagranie to stanowić będzie załącznik do protokołu. 

Kolejno poinformował również, iż obrady odbywać się będą zgodnie z klauzulą 

informacyjną dotyczącą obowiązku informacyjnego RODO w sprawie nagrywania 

przebiegu sesji Rady Powiatu Pszczyńskiego. Następnie poprosił radnych 

o potwierdzenie swojej obecności na oprogramowaniu Esesja, po czym przekazał, 

że ustawowy skład Rady wynosi 23 radnych i na podstawie potwierdzeń 

uczestnictwa, w sesji uczestniczy 21 radnych. 

Obecni w chwili rozpoczęcia obrad: 

1. Barbara Bandoła  

2. Roman Bańczyk 

3. Damian Cieszewski 

4. Zdzisław Grygier 

5. Marcela Kanafek-Lewandowska 

6. Wiesław Konieczny 

7. Wojciech Lala 

8. Waldemar Lipus  

9.  Marek Lucjan  

10.  Aleksander Malcher  

11.  Grzegorz Nogły 

12.  Michał Pudełko 

13.  Beata Rozmus 

14.  Paweł Sadza 

15.  Przemysław Sawicki 

16. Teresa Sochacka- Kabut 
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17.  Jacek Sodzawiczny 

18. Krystian Szostak  

19.  Bronisław Śmieja 

20.  Maciej Tomczykiewicz 

21.  Edyta Waleczek 

22.  Grzegorz Wanot 

23. Rafał Wróbel 

Przewodniczący Rady przekazał, że liczba ta stanowi kworum, co umożliwia 

podejmowanie prawomocnych uchwał. Następnie przekazał, że wszyscy radni 

otrzymali porządek obrad (zał. nr 3 do prot.), w związku z tym zapytał, czy ktoś 

z radnych, bądź Zarządu zgłasza jego uzupełnienie? Kolejno poinformował, 

że w dniu dzisiejszym Komisja Skarg, Wniosków i Petycji zwróciła się z wnioskiem 

o wprowadzenie do porządku obrad dzisiejszej sesji dodatkowego projektu uchwały 

dot. wezwania do złożenia wyjaśnienia lub uzupełnienia skargi, która wpłynęła 

do Rady Powiatu Pszczyńskiego w dniu 13 czerwca 2024 r. (Druk Nr 10). 

Dodał, że o sprawie była mowa zarówno na posiedzeniu Komisji Spraw Społecznych, 

jak i Komisji Gospodarki (…) w miniony poniedziałek. Wobec braku dalszych 

chętnych do zabrania głosu poddał pod głosowanie imienne wniosek Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu Pszczyńskiego o uzupełnienie 

porządku obrad poprzez dodanie w pkt 7 ppkt 7, tj. projektu uchwały w sprawie 

wezwania do złożenia wyjaśnienia lub uzupełnienia skargi, która wpłynęła 

do Rady Powiatu Pszczyńskiego w dniu 13 czerwca 2024 r. (Druk Nr 10) 

(podczas głosowania na sali obrad obecnych było 21 radnych) (zał. nr 4 

do prot.). 

Głosowanie: 

za - 21 głosów 

przeciw - 0 głosów 

wstrzymało się - 0 głosów 

Przewodniczący Rady stwierdził, że w wyniku głosowania porządek obrad został 

uzupełniony o dodatkowy projekt uchwały. Kolejno poddał pod głosowanie imienne 

przyjęcie porządku obrad ze zmianą (podczas głosowania na sali obrad 

obecnych było 21 radnych) (zał. nr 5 do prot.). 
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Głosowanie: 

za - 21 głosów 

przeciw - 0 głosów  

wstrzymało się - 0 głosów 

Przewodniczący Rady stwierdził, że w wyniku głosowania porządek obrad został 

przyjęty pozytywnie jednogłośnie przez Radę. 

Ad. 2 Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 22 maja 2024 r. 

Prowadzący obrady przystąpił do realizacji punktu 2 porządku obrad, tj. przyjęcia 

protokołu z II sesji Rady z dnia 22 maja 2024 r. Poinformował, że do dnia dzisiejszej 

sesji, nikt z radnych nie złożył wniosku o dokonanie zmian w zapisie protokołu 

wyłożonego do wglądu. W związku z powyższym zapytał radnych, czy ktoś chciałby, 

to uczynić w dniu dzisiejszym? Przypomniał, że zgodnie z par. 11, ust.1a Statutu 

Powiatu głosowania jawne na sesjach Rady odbywają się za pomocą urządzeń 

umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań radnych, 

czyli za pomocą tabletów.  

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, poddał pod głosowanie imienne, projekt 

protokołu z II sesji Rady Powiatu (podczas głosowania na sali obrad obecnych 

było 21 radnych) (zał. nr 6 do prot.). 

Głosowanie: 

za - 20 głosów 

przeciw - 0 głosów 

wstrzymało się - 1 głos 

Przewodniczący Rady stwierdził, że w wyniku głosowania, powyższy protokół został 

przyjęty pozytywnie większością głosów przez Wysoką Radę. 

Ad. 3 Sprawozdanie Starosty z pracy Zarządu w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady poinformował, że punkt 3 porządku obrad dotyczy 

sprawozdania Starosty z pracy Zarządu w okresie międzysesyjnym, po czym poprosił 

p. Starostę o jego przedstawienie. 

P. Starosta przedstawił sprawozdanie z pracy Zarządu Powiatu Pszczyńskiego 

w okresie od dnia 22 maja do dnia 18 czerwca 2024 r. (zał. nr 7 do prot.).  
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Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych zgłasza jakieś zapytania  

do ww. sprawozdania, wobec ich braku, zamknął ten punkt porządku obrad. 

Ad. 4. Rozpatrzenie raportu o stanie Powiatu Pszczyńskiego za rok 2023. 

Przewodniczący Rady przekazał, że jest kilka takich wydarzeń w kalendarzu 

samorządowym, powiatowym, które są wydarzeniami znaczącymi i ważnymi.  

Kolejno poinformował, że punkt czwarty porządku obrad dotyczy rozpatrzenia raportu  

o stanie Powiatu Pszczyńskiego za rok 2023. Dodał, że absolutorium i wotum 

zaufania, to jest niejako święto samorządności, podsumowanie ciężkiej pracy 

w samorządzie powiatowym. Zwrócił uwagę, że Powiat zawsze ma bardziej pod 

górkę niż inne jednostki samorządu terytorialnego. 

Ad. 4.1) 

Zgodnie z tym punktem porządku obrad Przewodniczący Rady udzielił głosu 

p. Staroście. 

P. Starosta zwrócił się z prośbą, aby raport Powiatu Pszczyńskiego za 2023 rok 

przedstawiła p. Wicestarosta Barbara Bandoła. 

P. Wicestarosta przedstawiła raport o stanie Powiatu Pszczyńskiego za rok 2023, 

zgodnie z załącznikiem nr 8 do protokołu. 

Ad. 4.2) 

Przewodniczący Rady przekazał, że punkt ten poświęcony jest debacie nad 

raportem. Poinformował, że do dnia 18 czerwca br. nikt z mieszkańców nie dokonał 

pisemnego zgłoszenia chęci uczestnictwa w dzisiejszej debacie, popartego 

podpisami co najmniej 300 osób. Następnie otworzył debatę nad przedstawionym 

raportem, wobec braku chętnych do zabrania głosu zamknął ten punkt porządku 

obrad.  

Ad. 4.3) 

Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały 

w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu Pszczyńskiego wotum zaufania 

za 2023 rok, wobec braku chętnych do zabrania głosu, poddał go pod głosowanie 

imienne (podczas głosowania na sali obrad obecnych było 21 radnych) (zał. nr 9 

do prot.). 
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Głosowanie: 

za - 13 głosów 

przeciw - 0 głosów 

wstrzymało się - 8 głosów 

Na podstawie wyników przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady 

stwierdził, że uchwała Nr III/22/24 Rady Powiatu Pszczyńskiego z dnia 19 czerwca 

2024 r. w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu Pszczyńskiego wotum zaufania 

za 2023 rok, została przyjęta pozytywnie większością głosów przez Wysoką Radę  

(zał. nr 10 do prot.), gratulując jednocześnie Zarządowi Powiatu otrzymania wotum 

zaufania.  

Ad. 5. Rozpatrzenie i zatwierdzenie sprawozdania finansowego Powiatu 

Pszczyńskiego wraz ze sprawozdaniem rocznym z wykonania budżetu Powiatu 

Pszczyńskiego za 2023 rok. 

Przewodniczący Rady przekazał, że punkt ten dotyczy rozpatrzenia i zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego Powiatu Pszczyńskiego wraz ze sprawozdaniem 

rocznym z wykonania budżetu Powiatu Pszczyńskiego za 2023 rok. 

Ad. 5.1) 

Zgodnie z tym punktem porządku obrad Przewodniczący Rady udzielił głosu 

p. Staroście, w imieniu którego wystąpił Marek Dutkowski Skarbnik Powiatu, zgodnie 

z załącznikiem nr 11 do protokołu. 

Ad. 5.2) 

W dalszej kolejności Przewodniczący Rady udzielił głosu Przewodniczącemu Komisji 

Finansów, celem przedstawienia opinii Komisji w sprawie sprawozdania finansowego 

Powiatu Pszczyńskiego wraz ze sprawozdaniem rocznym z wykonania budżetu 

Powiatu Pszczyńskiego za 2023 rok.  

Przewodniczący Komisji Finansów Przemysław Sawicki odczytał pozytywną opinię 

Komisji z dnia 20 maja 2024 r. (zał. nr 12 do prot.). 

Ad. 5.3) 

W tym punkcie porządku obrad Przewodniczący Rady odczytał Uchwałę  

Nr 4200/I/94/2024 z dnia 23 kwietnia 2024 roku I Składu Orzekającego Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Katowicach w sprawie opinii o przedłożonym przez Zarząd 
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Powiatu Pszczyńskiego sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2023 rok (zał. nr 13 

do prot.). 

Ad. 5.4) 

Kontynuując Przewodniczący Rady otworzył dyskusję odnośnie powyższych 

sprawozdań.  

Radny Jacek Sodzawiczny w odniesieniu do uchwały Regionalnej Izby 

Obrachunkowej, na którą wielokrotnie będziemy powoływać się, poprosił o jej 

otwarcie, po czym odczytał § 2, czyli treść uzasadnienia: „Zarząd Powiatu 

Pszczyńskiego przedłożył Regionalnej Izbie Obrachunkowej w Katowicach 

sprawozdanie roczne z wykonania budżetu gminy”. Zwrócił uwagę, że powinien 

zostać wpisany „budżet powiatu”. Dodał, że wie o tym, iż nie jest, to błąd, który 

powstał, z winy Powiatu, ale mniej więcej wygląda to tak, jakby ktoś poszedł, ożenił 

się z fajną dziewczyną, a ktoś mu dał papier, że ożenił się z teściową. Przekazał, 

że mógłby nie być zadowolony. Dodał, że nie wie, czy nie powinniśmy tam wystąpić, 

bowiem oni to i tak podpisują komputerowo i mogliby poprawić pismo, na które 

wielokrotnie będziemy powoływać się dziś, czy Komisje, które pracowały nad tym. 

Przekazał, że tak akurat jemu wydaje się. Przekazał, że wie, iż w dalszej części 

pisma z RIO, które całe przeanalizował, jest już mowa o budżecie Powiatu. Dodał, 

że zawsze są jacyś „szczególarze”. 

Przewodniczący Rady przekazał, że jest, to jak najbardziej słuszna uwaga 

skierowana w kierunku Regionalnej Izby Obrachunkowej, choć w domniemaniu 

uważamy, że będzie, to dotyczyło Powiatu, natomiast jest, to słuszna uwaga. 

Skarbnik przekazał, że zauważono błąd i poinformowano o tym Regionalną Izbę 

Obrachunkową, która oczywiście zwróci szczególną uwagę na to, żeby takich błędów  

nie było. Dodał, że wiadomo o co chodzi, po prostu o błąd „kopiuj-wklej”. 

Wobec braku dalszych chętnych do zabrania głosu Przewodniczący Rady, zamknął 

ten punkt porządku obrad.  

Ad. 5.5) 

Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie imienne projekt uchwały  

w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego Powiatu 

Pszczyńskiego wraz ze sprawozdaniem rocznym z wykonania budżetu Powiatu 
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Pszczyńskiego za 2023 rok (podczas głosowania na sali obrad obecnych było  

21 radnych) (zał. nr 14 do prot.). 

Głosowanie: 

za - 21 głosów 

przeciw - 0 głosów 

wstrzymało się - 0 głosów 

Na podstawie wyników przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady 

stwierdził, że uchwała Nr III/23/24 Rady Powiatu Pszczyńskiego z dnia 19 czerwca 

2024 r. w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

Powiatu Pszczyńskiego wraz ze sprawozdaniem rocznym z wykonania budżetu 

Powiatu Pszczyńskiego za 2023 rok, została przyjęta pozytywnie jednogłośnie  

przez Wysoką Radę (zał. nr 15 do prot.), po czym pogratulował wyniku.  

Ad. 6 

Przewodniczący Rady poinformował, że punkt szósty porządku obrad dotyczy 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie absolutorium dla Zarządu Powiatu 

Pszczyńskiego z tytułu wykonania budżetu Powiatu za rok 2023.  

Ad. 6.1) 

Zgodnie z tym punktem porządku obrad Przewodniczący Rady udzielił głosu  

Waldemarowi Lipusowi Przewodniczącemu Komisji Rewizyjnej, który odczytał 

wniosek sformułowany do Rady Powiatu z dnia 3 czerwca 2024 r. o udzielenie 

absolutorium Zarządowi Powiatu Pszczyńskiego za 2023 rok (zał. nr 16 do prot.).  

Ad. 6.2) 

Następnie Przewodniczący Rady odczytał Uchwałę Nr 4200.I.139.2024 z dnia 

7 czerwca 2024 roku I Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Katowicach w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu 

Pszczyńskiego (zał. nr 17 do prot.).  

Ad. 6.3) 

Kontynuując Przewodniczący Rady otworzył dyskusję w sprawie ww. uchwały, wobec 

braku chętnych do zabrania głosu, zamknął ten punkt porządku obrad. 
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Ad. 6.4) 

Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie imienne projekt uchwały  

w sprawie absolutorium dla Zarządu Powiatu Pszczyńskiego z tytułu wykonania 

budżetu Powiatu za rok 2023 (podczas głosowania na sali obrad obecnych było  

21 radnych) (zał. nr 18 do prot.). 

Głosowanie: 

za - 21 głosów 

przeciw - 0 głosów 

wstrzymało się – 0 głosów 

Na podstawie wyników przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady 

stwierdził, że uchwała Nr III/24/24 Rady Powiatu Pszczyńskiego w sprawie 

absolutorium dla Zarządu Powiatu Pszczyńskiego z tytułu wykonania budżetu 

Powiatu za rok 2023 rok, została przyjęta pozytywnie jednogłośnie przez Wysoką 

Radę (zał. nr 19 do prot.). Kolejno pogratulował jednomyślności w podejmowaniu 

uchwały dotyczącej absolutorium z wykonania budżetu za rok poprzedni, kierując 

swoje słowa na ręce p. Wicestarosty Barbary Bandoły i całego Zarządu, a także 

wszystkich pracowników, kierowników i dyrektorów, którzy czuwali nad tym 

budżetem. 

P. Starosta podziękował za podjęcie tych jakże istotnych dla ich dalszej pracy 

uchwał. Szczególne podziękowanie skierował na ręce pracownic i pracowników  

Starostwa Powiatowego, jak i jednostek organizacyjnych na czele z p. Skarbnikiem. 

Podziękował za ich zaangażowanie i pracę na rzecz mieszkańców Powiatu.  

Szczególne wyrazy uznania i gratulacje skierował na ręce p. Wicestarosty  

Barbary Bandoły wraz z zespołem, który przez ostatni 2023 rok wspólnie pracował,  

czyli p. Grzegorzowi Nogłemu, p. Damianowi Cieszewskiemu oraz p. Stefanowi 

Rytowi za to, że w Zarządzie Powiatu prace przebiegały zawsze sprawnie, zaś 

w przypadku różnic, zawsze dochodzono do konsensusu. Kolejno przekazał, 

że chciałby również podziękować radnym poprzedniej kadencji, których dziś na sali 

jest ponad 50%, ale w 2023 roku zawsze, nawet jeżeli pojawiały się różnice zdań, 

zawsze dochodzono do konsensusu, rozwiązując trudne problemy, czego na 

przyszłość również nowej Radzie Powiatu życzy, żeby zawsze potrafiła znaleźć 

rozwiązanie trudnych sytuacji. Dodał, że przed nami wiele ważnych decyzji, stąd 

życzy sobie i radnym takiej współpracy. 
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Przewodniczący Rady przekazał, że wydaje się jemu, że wyjeżdżamy z tunelu 

i widzimy światełko do nici porozumienia pomiędzy nami wszystkimi. 

Ad. 7 Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał. 

Przewodniczący Rady przekazał, że punkt siódmy porządku obrad dotyczy 

rozpatrzenia projektów uchwał Rady Powiatu oraz ich podjęcia. 

Ad. 7.1) 

Prowadzący obrady przekazał, iż pierwszy projekt uchwały dotyczy wyrażenia 

zgody na odstąpienie od przetargu i zawarcie umowy najmu części gruntu na 

okres dłuższy niż trzy lata, po czym poprosił o przedstawienie opinii przez dwie 

Komisje stałe Rady Powiatu.  

Przewodniczący Komisji Finansów Przemysław Sawicki odczytał pozytywną opinię 

Komisji z dnia 18 czerwca 2024 r. (zał. nr 20 do prot.). 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Wojciech Lala  

odczytał pozytywną opinię Komisji z dnia 17 czerwca 2024 r. (zał. nr 21 do prot.). 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Edyta Waleczek odczytała pozytywną 

opinię Komisji z dnia 17 czerwca 2024 r. (zał. nr 22 do prot.). 

Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od przetargu i zawarcie umowy 

najmu części gruntu na okres dłuższy niż trzy lata. Wobec braku chętnych 

do zabrania głosu, poddał go pod głosowanie imienne (podczas głosowania na sali 

obrad obecnych było 21 radnych) (zał. nr 23 do prot.). 

Głosowanie: 

za - 21 głosów 

przeciw - 0 głosów 

wstrzymało się - 0 głosów 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała Nr III/25/24 Rady Powiatu 

Pszczyńskiego w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od przetargu 

i zawarcie umowy najmu części gruntu na okres dłuższy niż trzy lata, została 

przyjęta pozytywnie jednogłośnie przez Radę Powiatu (zał. nr 24 do prot.). 



10 

 

Ad. 7.2) 

Prowadzący obrady przekazał, iż kolejny projekt uchwały dotyczy wezwania  

do złożenia wyjaśnienia lub uzupełnienia skargi, która wpłynęła do Rady 

Powiatu Pszczyńskiego w dniu 28 marca 2024 r., po czym poprosił 

o przedstawienie opinii przez wszystkie Komisje stałe Rady Powiatu.  

Przewodniczący Komisji Finansów Przemysław Sawicki odczytał pozytywną opinię 

Komisji z dnia 18 czerwca 2024 r. (zał. nr 20 do prot.). 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Wojciech Lala 

odczytał pozytywną opinię Komisji z dnia 17 czerwca 2024 r. (zał. nr 21 do prot.). 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Edyta Waleczek odczytała pozytywną 

opinię Komisji z dnia 17 czerwca 2024 r. (zał. nr 21 do prot.). 

Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusję, wobec braku chętnych 

do zabrania głosu, poddał pod głosowanie imienne projekt uchwały w sprawie 

wezwania do złożenia wyjaśnienia lub uzupełnienia skargi, która wpłynęła 

do Rady Powiatu Pszczyńskiego w dniu 28 marca 2024 r. (podczas głosowania 

na sali obrad obecnych było 21 radnych) (zał. nr 25 do prot.). 

Głosowanie: 

za - 21 głosów 

przeciw - 0 głosów 

wstrzymało się - 0 głosów 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała Nr III/26/24 Rady Powiatu 

Pszczyńskiego w sprawie wezwania do złożenia wyjaśnienia lub uzupełnienia 

skargi, która wpłynęła do Rady Powiatu Pszczyńskiego w dniu 28 marca 

2024 r., została przyjęta pozytywnie jednogłośnie przez Radę Powiatu (zał. nr 26 

do prot.). 

Ad. 7.3) 

Prowadzący obrady przekazał, iż następny projekt uchwały dotyczy udzielenia 

dotacji celowej na dofinansowanie prac konserwatorskich i restauratorskich 

drewnianych piszczałek organowych w kościele pw. Matki Bożej Szkaplerznej 

w Brzeźcach, po czym poprosił o przedstawienie opinii przez wszystkie Komisje 

stałe Rady Powiatu.  
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Przewodniczący Komisji Finansów Przemysław Sawicki odczytał pozytywną opinię 

Komisji z dnia 18 czerwca 2024 r. (zał. nr 20 do prot.). 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Wojciech Lala  

odczytał pozytywną opinię Komisji z dnia 17 czerwca 2024 r. (zał. nr 21 do prot.). 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Edyta Waleczek odczytała pozytywną 

opinię Komisji z dnia 17 czerwca 2024 r. (zał. nr 22 do prot.). 

Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusję, wobec braku chętnych 

do zabrania głosu, poddał pod głosowanie imienne projekt uchwały w sprawie 

udzielenia dotacji celowej na dofinansowanie prac konserwatorskich 

i restauratorskich drewnianych piszczałek organowych w kościele pw. Matki 

Bożej Szkaplerznej w Brzeźcach (podczas głosowania na sali obrad obecnych 

było 21 radnych) (zał. nr 27 do prot.). 

Głosowanie: 

za - 21 głosów 

przeciw - 0 głosów 

wstrzymało się - 0 głosów 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała Nr III/27/24 Rady Powiatu 

Pszczyńskiego w sprawie udzielenia dotacji celowej na dofinansowanie prac 

konserwatorskich i restauratorskich drewnianych piszczałek organowych 

w kościele pw. Matki Bożej Szkaplerznej w Brzeźcach, została przyjęta 

pozytywnie jednogłośnie przez Radę Powiatu (zał. nr 28 do prot.). 

Ad. 7.4) 

Prowadzący obrady przekazał, iż kolejny projekt uchwały dotyczy udzielenia dotacji 

celowej na dofinansowanie prac konserwatorskich przy polichromii  

na stropie nawy w kościele pw. Wniebowzięcia Najświętszej Maryi Panny  

w Studzionce, po czym udzielił głosu p. Staroście.  

P. Starosta poprosił o wprowadzenie autopoprawki do ww. projektu uchwały,   

zgodnie z załącznikiem nr 29 do protokołu. 

Kolejno Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii przez wszystkie 

Komisje stałe Rady Powiatu. 
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Przewodniczący Komisji Finansów Przemysław Sawicki odczytał pozytywną opinię 

Komisji z dnia 18 czerwca 2024 r. (zał. nr 20 do prot.). 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Wojciech Lala  

odczytał pozytywną opinię Komisji z dnia 17 czerwca 2024 r. (zał. nr 21 do prot.). 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Edyta Waleczek odczytała pozytywną 

opinię Komisji z dnia 17 czerwca 2024 r. (zał. nr 22 do prot.). 

Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusję, wobec braku chętnych 

do zabrania głosu, poddał pod głosowanie imienne projekt uchwały w sprawie 

udzielenia dotacji celowej na dofinansowanie prac konserwatorskich przy 

polichromii na stropie nawy w kościele pw. Wniebowzięcia Najświętszej Maryi 

Panny w Studzionce wraz z autopoprawką (podczas głosowania na sali obrad 

obecnych było 21 radnych) (zał. nr 30 do prot.). 

Głosowanie: 

za - 21 głosów 

przeciw - 0 głosów 

wstrzymało się - 0 głosów 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała Nr III/28/24 Rady Powiatu 

Pszczyńskiego w sprawie udzielenia dotacji celowej na dofinansowanie prac 

konserwatorskich przy polichromii na stropie nawy w kościele 

pw. Wniebowzięcia Najświętszej Maryi Panny w Studzionce, została przyjęta 

pozytywnie jednogłośnie przez Radę Powiatu (zał. nr 31 do prot.). 

Ad. 7.5) 

Prowadzący obrady przekazał, iż kolejny projekt uchwały dotyczy zmian budżetu 

Powiatu Pszczyńskiego na 2024 rok, po czym poprosił o przedstawienie opinii 

przez wszystkie Komisje Stałe Rady Powiatu. 

Przewodniczący Komisji Finansów Przemysław Sawicki odczytał pozytywną opinię 

Komisji z dnia 18 czerwca 2024 r. (zał. nr 20 do prot.). 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Wojciech Lala 

odczytał pozytywną opinię Komisji z dnia 17 czerwca 2024 r. (zał. nr 21 do prot.). 
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Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Edyta Waleczek odczytała pozytywną 

opinię Komisji z dnia 17 czerwca 2024 r. (zał. nr 22 do prot.). 

Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusję, wobec braku chętnych 

do zabrania głosu, poddał pod głosowanie imienne projekt uchwały w sprawie zmian 

budżetu Powiatu Pszczyńskiego na 2024 rok (podczas głosowania na sali 

obrad obecnych było 21 radnych)  (zał. nr 32 do prot.). 

Głosowanie: 

za - 21 głosów 

przeciw - 0 głosów 

wstrzymało się - 0 głosów 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała Nr III/29/24 Rady Powiatu 

Pszczyńskiego w sprawie zmian budżetu Powiatu Pszczyńskiego na 2024 rok, 

została przyjęta pozytywnie jednogłośnie przez Radę Powiatu (zał. nr 33 do prot.). 

Ad. 7.6) 

Prowadzący obrady przekazał, iż następny projekt uchwały dotyczy  

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Pszczyńskiego na lata  

2024-2031, po czym poprosił o przedstawienie opinii przez wszystkie Komisje Stałe 

Rady Powiatu. 

Przewodniczący Komisji Finansów Przemysław Sawicki odczytał pozytywną opinię 

Komisji z dnia 18 czerwca 2024 r. (zał. nr 20 do prot.). 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Wojciech Lala 

odczytał pozytywną opinię Komisji z dnia 17 czerwca 2024 r. (zał. nr 21 do prot.). 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Edyta Waleczek odczytała pozytywną 

opinię Komisji z dnia 17 czerwca 2024 r. (zał. nr 22 do prot.). 

Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusję, wobec braku chętnych 

do zabrania głosu, poddał pod głosowanie imienne projekt uchwały w sprawie  

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Pszczyńskiego na lata  

2024-2031 podczas głosowania na sali obrad obecnych było 21 radnych) 

(zał. nr 34 do prot.). 
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Głosowanie: 

za - 21 głosów 

przeciw - 0 głosów 

wstrzymało się - 0 głosów 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała Nr III/30/24 Rady Powiatu 

Pszczyńskiego w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Pszczyńskiego na lata 2024-2031, została przyjęta pozytywnie jednogłośnie głosów 

przez Radę Powiatu (zał. nr 35 do prot.). 

Ad. 7.7) 

Prowadzący obrady przekazał, iż ostatni projekt uchwały wprowadzony do porządku 

obrad na dzisiejszej sesji dotyczy wezwania do złożenia wyjaśnienia  

lub uzupełnienia skargi, która wpłynęła do Rady Powiatu w dniu 13 czerwca  

2024 r. Następnie otworzył dyskusję nad przedmiotowym projektem uchwały,  

wobec braku chętnych do zabrania głosu, poddał go pod głosowanie imienne  

(podczas głosowania na sali obrad obecnych było 21 radnych) (zał. nr 36 

do prot.). 

Głosowanie: 

za - 21 głosów 

przeciw - 0 głosów 

wstrzymało się - 0 głosów 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała Nr III/31/24 Rady Powiatu 

Pszczyńskiego w sprawie wezwania do złożenia wyjaśnienia lub uzupełnienia 

skargi, która wpłynęła do Rady Powiatu w dniu 13 czerwca 2024 r., została 

przyjęta pozytywnie jednogłośnie przez Radę Powiatu (zał. nr 37 do prot.). 

Ad. 8 Odpowiedzi na interpelacje. 

Przewodniczący Rady przekazał, że ósmy punkt porządku obrad dotyczy odpowiedzi 

na interpelacje. Poinformował, że na ostatniej sesji Rady Powiatu nikt z radnych 

nie złożył interpelacji. Wobec powyższego zamknął ten punkt porządku obrad. 

Ad. 9 Interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodniczący Rady poinformował, że ten punkt porządku obrad dotyczy składania 

interpelacji i zapytań przez radnych. Przypomniał, że zgodnie z par. 20 ust. 4 Statutu 

Powiatu interpelacje i zapytania składane są na piśmie do Przewodniczącego Rady, 
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który przekazuje je niezwłocznie Staroście. Starosta, lub osoba przez niego 

wyznaczona, jest zobowiązana udzielić odpowiedzi na piśmie nie później niż 

w terminie 14 dni od dnia otrzymania interpelacji lub zapytania. Wobec powyższego 

zapytał, czy ktoś z radnych wyraża chęć na ich złożenie? 

Radny Michał Pudełko w imieniu własnym oraz radnych Zdzisława Grygiera  

oraz Rafała Wróbla złożył wspólną interpelację o uwzględnienie w budżecie Powiatu 

Pszczyńskiego potrzeby zaprojektowania przebudowy ul. Złoty Łany i Zacisze  

od skrzyżowania z ul. Kasztanową w Jankowicach wraz z chodnikiem  

(załącznik nr 38 do protokołu). Dodał, że w poprzednich latach udało się 

przebudować odcinek od DK1 do skrzyżowania z ul. Kasztanową. Kolejno zwrócił 

uwagę, że w poprzedniej kadencji sporządzono również dokumentację przebudowy 

mostu na Pszczynce w ciągu drogi powiatowej w Ćwiklicach. Przekazał, 

że przebudowa wspomnianego ciągu drogowego Złote Łany - Zacisze jest istotną 

sprawą dla mieszkańców Jankowic, Ćwiklic oraz wielu ościennych miejscowości, 

którzy coraz częściej korzystają z tej drogi. Dodał, że interpelacja została podpisana 

przez wszystkich trzech radnych. 

Radny Wojciech Lala złożył interpelację do Zarządu Powiatu o wyczyszczenie 

studzienek kanalizacyjnych w Suszcu na ul. Wyzwolenia od nr 16 do ul. Akacjowej  

(załącznik nr 39 do protokołu). Dodał, że jest, to taki specjalny odcinek z dwoma 

zakrętami, zaś droga jest niespecjalnie dobrze ułożona i po ostatnich ulewach 

zatkane zostały studzienki, co powoduje rozległe rozlewiska. Przekazał, 

że przedmiotową interpelację złoży dzisiaj w Biurze Rady Powiatu. 

Wobec braku dalszych chętnych do zabrania głosu Przewodniczący Rady, zamknął 

ten punkt porządku obrad. 

Ad. 10 Wnioski i oświadczenia radnych. 

Przewodniczący Rady zapytał, kto z radnych zgłasza jakieś wnioski, 

czy oświadczenia?  

Radny Aleksander Malcher złożył wniosek w sprawie uzupełnienia sali narad 

o kamery, które będą pokazywały wszystkich radnych (załącznik nr 40 

do protokołu). Dodał, że miał w tej sprawie zgłoszenia od mieszkańców Powiatu, 

którzy zwracali uwagę, że widać tylko radnych z jednej strony, co nie jest właściwe. 

Przekazał, że pamięta, jak w poprzedniej kadencji zgłaszał również pewne zmiany 

i na jej koniec doczekał się ich, co związane jest z tym, że w tej chwili mówimy do tak 
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wspaniałych mikrofonów i wszyscy słyszą się, bowiem wcześniej był z tym problem. 

Przekazał, że idąc tą drogą dalej, składa wniosek o uzupełnienie sali narad 

o urządzenie przedstawiające wszystkich radnych, żeby nie było później kłopotu, 

czy ktoś może podejść do mównicy, czy nie. Zwrócił uwagę, że będzie widać, który 

radny zabiera głos, a nie będzie widać kogoś pleców, co wygląda nieładnie 

w stosunku dla mieszkańców. 

Przewodniczący Rady zażartował, że teraz przedmówca może odwrócić się 

i pomachać do kamery, mówiąc: „To mówiłem ja, Aleksander Malcher”. Kolejno 

wyjaśnił, że jest, to system, który funkcjonuje już od dłuższego czasu. Dodał, 

że absolutnie z atencją wysłuchał uwagi przedmówcy. Zwrócił uwagę, że kiedyś była 

tylko jedna kamera, która nie zmieniała obrazu w zależności od tego, kto zabierał 

głos, jak jest dziś. Dodał, że istotnie obecnie kamera pokazuje drugą część radnego, 

zaś radni widzą pierwszą. Przekazał, że temat, jak najbardziej zostanie 

przedyskutowany z informatykami. Kolejno żartując zaproponował, że może przed 

sobą na stole postawić zdjęcie przedmówcy. Następnie wobec braku dalszych 

chętnych do zabrania głosu, zamknął ten punkt porządku obrad.  

Ad. 11 Informacje bieżące. 

W sprawach bieżących Przewodniczący Rady poinformował, że na oprogramowaniu 

Esesja w informatorze dla radnych umieszczone zostały: Raport o stanie Powiatu 

Pszczyńskiego za rok 2023, tj. kilkusetstronicowa publikacja, która oddaje to, 

co Powiat w tym ubiegłym roku zrobił, co jest efektem pracy całego zespołu 

pracowników Starostwa Powiatowego, jednostek organizacyjnych, czyli to, o czym 

wspominała p. Wicestarosta i p. Starosta. Kolejno przekazał, że w informatorze 

umieszczone zostało także Sprawozdanie z realizacji programu współpracy Powiatu 

Pszczyńskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2023, które było przedmiotem 

analizy na posiedzeniu Komisji Spraw Społecznych w dniu 17 czerwca br., pismo 

mieszkańca Powiatu Pszczyńskiego z związku z podjęciem przez Radę Powiatu 

Pszczyńskiego w dniu 22 maja br. Uchwały w sprawie wystąpienia z apelem 

dotyczącym podpisania ustawy o mniejszościach narodowych  i etnicznych oraz 

o języku regionalnym oraz odpowiedź na interpelację radnego poprzedniej kadencji 

Mariana Szwarca złożoną na sesji Rady Powiatu w dniu 24 stycznia 2024 r. 

Następnie podał, że kolejna sesja odbędzie się w dniu 5 lipca br. o godz. 1100. 

Kolejno zapytał, czy ze strony Zarządu Powiatu będą jakieś informacje bieżące, 

wobec ich braku, zamknął ten punkt porządku obrad.  
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Ad. 12 Zamknięcie obrad III sesji Rady Powiatu Pszczyńskiego. 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady raz jeszcze pogratulował 

Zarządowi Powiatu wyniku dzisiejszych głosowań, co jest dużym zobowiązaniem.  

Dodał, że jeśli radni będą współpracować, każda sesja będzie wyglądać tak,  

jak ta dzisiejsza. Kolejno życząc sobie i radnym, aby każda sesja przebiegała w taki 

sposób, jak dzisiejsza, zamknął obrady III sesji Rady Powiatu Pszczyńskiego 

VII kadencji o godz. 1358, wypowiadając stosowną formułę. 

Przebieg sesji został zarejestrowany na karcie CF, nagranie stanowi  

załącznik nr 41 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Powiatu Pszczyńskiego 

Paweł Sadza 

Protokołowała: Aleksandra Folek-Krupnik 


